



Protokoll fört vid styrelsemöte 5

LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt	2025-01-23, 18:00 - 20:00	
Plats	Telegram	
Kallade	Styrelsen 2024/2025	
För kännedom	Revisor	
Närvarande	Johan Hynell	Ordförande
	Fredrik Falk	Vice ordförande
	Joseph Harb	Kassör
	Calle Rautio	Sekreterare
	Carl Weldes	PR-ansvarig
	Jesper Berg	Lokalansvarig

1 Mötets högtidliga öppnande

Johan Hynell förklarar mötet öppnat kl 16:41.

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Johan Hynell valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Calle Rautio valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

Joseph Harb och *Jesper Berg* valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

inga adjungeringar.

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes

3 Diskussion. Lokalen

Lokalansvarig är närvarande

Diskussion:

Johan Hynell återberättar vad som diskuterades förra mötet om denna punkten.

Medlemmar har kommit med klagomål att lokalen är stökig. Det är intressant eftersom det är medlemmarna som lett till att det blivit stökigt.

Lösningar:

Wall Of Shame och konsekvens om man hamnar där.

Vask + Kaffemaskin löser sig själv i och med banger vask. Målning på väggen. Vi vill att lokalen ska se fin och bra ut men det tar tid och är lite work in progress. Personer lämnar arbete på allmänna platser kontinuerligt.

Mycket diskussion utan mycket konkret.

Bosch städnings service. Betalar med Bosch ifall medlemmar hjälper till att städa. Belöning system?

Enklast är att ge 15 kronor/lunch/dricka ifall de hjälper till att städa.

Ljudsystem/lagrings hörnet ska fixat lite med tiden. Böcker utanför korridoren ska lämnas till Ragge/gammal LUDDare för att de har historiskt värde.

Löpande men helst på söndagar kl 15:00/valfri tid.

4 Beslut. Baren

Jeppe har en plan

Diskussion:

2000/4000 kr för baren. Kan lägga en budget på 4000 kr så räcker det för att sätta upp hela baren. Jeppe har ritningar för att visa hur baren och annat ska se ut.

Ordförande Johan Hynell föreslår styrelsen

att bygga bar enligt plan och att ge en budget på 4000 kr till Jeppe för att bygga denna bar

Mötet beslutade

att bygga bar enligt plan och att ge en budget på 4000 kr till Jeppe för att bygga denna bar

5 Diskussion. Årsmöte, budget

Diskussion:

Fixa bank byte. Valberedning, eventuell andra punkter. Personer kan skicka in saker.

6 Diskussion. Gamejam??

Om Robert Johansson kommer, annars bordlägg

Diskussion:

Robert inte här ;(

7 Diskussion. Science park samarbete, events och dylikt

Diskussion:

Finns mycket coolt man kan göra. Inte mycket tid att göra saker på. Vi behöver mer barn, ban och bar arbete behöver göras.

Gamejam, LAN, Hackathon, Case kvällar, Hackaton isch fast företags baserad gemenskap. Med mera banger saker.

Få med Prima Clavis program programmerings personer i våra event.

8 Övriga ärenden

1. Johan är lite dum, plz fix

Bröd

Diskussion:

Inget att säga.

2. Nästa möte

Andra veckan i februari

Diskussion:

Mellan 3-9:de februari.

3. Java Hackathon

Kanske det kanske

Diskussion:

Chad ordförande tar tag och petar på DDOS, Sektionen/andra personer för att hjälpa till med att hålla hackaton då alla i styrelsen är belastade. Pain!

9 Mötets högtidliga avslutande

Johan Hynell förklarade mötet avslutat 17:32.

Mötes ordförande

Johan Hynell

Mötes sekreterare

Calle Rautio

Justerare 1

Joseph Harb

Justerare 2

Jesper Berg